
 

Skolebestyrelsesmøde 
14.september 2021 
kl.-17-20 
Mødet foregår på 

Knudsøskolen 

 
 

Deltagere: Elever fra elevrådet, Bjarke, Hans, Kasper, Karin Majbritt, 
Marianne, Susanne P., Susanne R. og Jette  
 
Afbud:  
 
Eleverne deltager i pkt. 1-5 

Kl. 17-17.30 Møde med musikværkstedet formand Max Hvarregaard og lidt mad. 
Max fortæller om musikværkstedet aktiviteter, og der vil blive mulighed for 
en dialog om, hvordan skolebestyrelsen kan understøtte muligheden for 
musikalsk udfoldelse i musikværkstedet for børn på Knudsøskolen. 

Kl. 17.30-17.35 1. Godkendelse af dagsorden 

  

Kl. 17.35-17.45 2. Orientering – kort orientering om skole og børnehave hverdagen ved 
Susanne og Jette 

  

Kl. 17.45-18.00 3. Elevrådet fortæller om aktivitet og deltagelse i workshop. 

  

Kl.18.00-18.20 4. Forældremøder tilbagemelding.   
Vi tager en runde med indtryk og emner fra bestyrelsesmedlemmernes besøg 
på forældremøderne. Der skal besluttes, hvordan bestyrelsen vil vise flaget i 
de klasser, der ikke har haft besøg. 
 
Det indstilles at der udpeges emner til drøftelse på kommende 
bestyrelsesmøder, samt besluttes hvorledes bestyrelsen vil synliggøre sig i 
klasser, der ikke har haft besøg. 

 

Kl.18.20 – 18.40 5. Tilbagemelding fra workshop omkring ny skole og dagtilbud 
Hans og Susanne melder tilbage fra workshop 1 omkring ny skole.  
 
Det indstilles at orienteringen tages til efterretning 

  

Kl.18.40-19.00 6. Børnehavebestyrelseskursus? Børnetal, frugtordning og lukkedage 
Der er kursus for bestyrelser i dagtilbud den 4/11 kl. 19-21. Skal vi have 
repræsentanter afsted? Ledelsen kommer med et udspil til lukkedage, 
frugtordning og børnetal i Hulen. 
 
Det indstilles at ledelsen udspil kvalificeres og medbringes til 
forældrerådsmødet i Hulen den 16/9. Endelig godkendelse på næste møde. 

  

Kl. 19.00 – 19.25 7. Kontaktmål og evaluering af den gamle  
Kontakten for 2020 er stadig gældende. Bestyrelsen bedes forholde sig til 
udvikling på de området, kontrakten sætter fokus på. Bestyrelsen kommer 
md input til fokusområder i ny kontrakt for 2022. Der vedhæftes kontakt 
2020 
 



Det indstilles at der kommer input til ny kontrakt og at disse præsenteres i 
oktober for bestyrelsen. 
 

Kl.19.25-19.55 8. Økonomi 2021 3. budgetopfølgning 
Jette laver en gennemgang af økonomien efter de første 8 måneder. Der 
vedhæftes oversigt og bemærkninger. 
 
Der indstilles at budgetgennemgangen tages til efterretning 
 

  

Kl.19.55-20.00 9. Kommende møde 
 

 værdier og børnesyn 

 APV 

 Møder – dialogmøde, workshops, samtaler…. 

  
 


